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Protokół nr XV/2011 
z Sesji Rady Gminy Wymiarki 

z dnia 29 grudnia 2011 r.  
odbytej w Remizie Strażackiej przy ulicy Leśnej  

1a w Wymiarkach 
 
 

Ad. pkt. 1. 
    Przewodniczący Rady Gminy – Pan Piotr Adamek  o godz. 16.00 dokonał 
otwarcia Sesji . 
Oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14  
radnych, co wobec ustawowego składu 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
( nieobecny na sesji usprawiedliwiony Pan Cezary Hoffman) 
    Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek  powitał 
przybyłych na sesję Radnych Rady Gminy Wymiarki, Panią Marię Wrońską 
Radcę Prawnego,  Panią Anitę Staszkowian-  Wójta Gminy, dyrektorów i 
kierowników zakładów pracy i instytucji, sołtysów oraz wszystkich 
uczestniczących w sesji. 
Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr  2 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. pkt.2. 
Przewodniczący Rady Gminy  - Pan Piotr Adamek  poinformował, że  w 
związku z tym, że radni otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem 
przed sesją nie będzie on odczytywany.  Poddał porządek obrad pod głosowanie. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. Porządek obrad został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
Porządek obrad XV sesji Rady Gminy Wymiarki odbytej  w dniu  
29 grudnia  2011 roku.  

1. Otwarcie sesji. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Zatwierdzenie protokołów z XIII i XIV sesji 
4. Interpelacje i zapytania radnych  
5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  
6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie pomiędzy sesjami 
7. Sprawozdanie Wójta Gminy z działań podejmowanych w okresie 

pomiędzy sesjami 
  8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wymiarki na 
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     lata 2012-2025 
b) uchwały budżetowej na  2012 rok 
c) ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żarskiemu na realizację projektu  
     powszechnego szczepienia przeciw wirusowi HPV wywołującemu raka  
     szyjki macicy, dziewcząt uczennic pierwszych klas szkół 
     ponadgimnazjanych będących mieszkankami Gminy Wymiarki 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w  
     Wymiarkach 
 f) zmiany uchwały  budżetowej na 2011 rok. 
  9. Wolne wnioski i zapytania  
10. Zamknięcie obrad XV  sesji. 
 
Ad. pkt.3. 
 
Radny Pan Piotr Adamek – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że 
przed sesją w Urzędzie Gminy był udostępniony do wglądu w biurze rady 
protokoły z XIII i XIV   sesji ,  jak i są wyłożone do wglądu  na dzisiejszej sesji. 
Zwrócił się z zapytaniem do radnych, wyznaczonych do przeczytania 
protokołów  Pana Leszka Wróbla  i Pani Joanny Wieczorek  czy wnoszą uwagi 
lub poprawki do protokołów z XIII i XIV sesji? Radni nie wnieśli uwag do 
protokołów. Poza tym nikt z pozostałych radnych nie wniósł zastrzeżeń do 
protokołu. 
Protokoły  zostały przyjęte  bez odczytywania. 
Do zapoznania się z protokołem z XV sesji wyznaczono radnych : Pana 
Czesława Żółtańskiego i Pana Zbigniewa Babiarza. 
 
Ad. pkt. 4. 
 
Radny Pan Edward Kowalów – na ulicy Pocztowej rzeka smrodu, problem nie 
jest rozwiązany , mieszkańcy ulicy Pocztowej skarżą się na odór szamba , mam 
nadzieję, że ta sytuacja zostanie załatwiona w najbliższym czasie, miało być to 
zrobione 
 
Radny Pan Jerzy Pilny- ulica Polna w Wymiarkach jest nieprzejezdna, w tym 
roku nie było widać, żeby była naprawiana i ulica Wiejska  
 
Radna Pani Barbara Szkodzińska, kiedy droga na Lubartów będzie zrobiona bo 
jest ona nieprzejezdna, czy cegła z rozbiórki budynku Pana Ezulina będzie 
przeznaczona na naprawienie drogi , czy na coś innego? 
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Radna Pani Janina Bednarz – prośba , droga  która idzie ulicą II Armii WP po 
obu stronach  żeby Powiat zrobił spływy od strony szkoły w kierunku Wymiarek 
i Witoszyna, żeby woda nie zalewała posesji. 
- propozycja, żeby gmina zabezpieczyła działki huty jako gwarant długu dla  
  gminy, (  gwarancja  odzyskania pieniędzy z zaległych podatków     
  od nieruchomości) 
- pytanie do Pani Wójt prawdopodobnie  został zakupiony i sprzedany gimbus             
przez gminę, czy to prawda? 
- informacja do wszystkich  kierowników jednostek, Komisja Rewizyjna będzie   
   szczegółowo kontrolowała wydatki  
- czyją własnością są wozy strażackie Straży Pożarnej, czy jest dokument  
   przekazania tych samochodów? 
- propozycja zrezygnowanie z rzeczy nie będących programami unijnymi, a   
   dotowanymi  przez gminę: wszelkie zbędne  remonty, poobcinać   
    w jednostkach 
-  czy nadal będziemy członkami Stowarzyszeń jeżeli się to nie  
   opłaca,  pytanie czy nie ma możliwości zrezygnowania z imprez, nie  
   związanych z programami unijnymi? 
 
Radna Pani Joanna Wieczorek, droga na Witoszynie Górnym - czy jest 
możliwość zalepienia dziur, czy został zakupiony piecyk do świetlicy w 
Witoszynie Górnym,  czy są  plany zabezpieczenia pomieszczeń dla OPS bo jest 
bardzo ciasno 
- pytanie do Dyrektora czy nie można coś w GOK-u zrobić więcej dla dzieci,  
  czy biblioteka nie może być otwarta soboty lub niedzielę, żeby im  
  zorganizować czas 
 
Radna Pani Halina Kiszka, chodzi o ulicę Strzelecką , ona jest w fatalnym 
stanie,  to co firma nie naprawiła - naprzeciwko Kościoła można sobie  już 
złamać nogę, 
- zapytała o  Fundusz Socjalny Emerytów i Rencistów w Urzędzie Gminy, jest 
bardzo dużo emerytowanych pracowników Urzędu, chodzi o spotkania z 
emerytami , spotkać się z tymi ludźmi to jest fajna tradycja, brakuje nam tego. 
Prośba, żeby Pani wójt nad tym pomyślała. 
 
 
Radny Pan Leszek Wróbel powiedział, że w budżecie  gminy na 2012 rok jest 
zapisane 5500 zł. na remont chodnika przy ulicy Kościuszki w Wymiarkach ,  
co ma być zrobione za te pieniądze, jest to najdłuższy i najgorszy chodnik jaki 
może być. Czy nam potrzeba ofiar i płacić odszkodowania, jak długo będzie 
trwał taki stan .Mówimy o oszczędnościach, jakieś pieniądze zostaną w 
budżecie po przekazaniu wysypiska śmieci w Lutynce, czy pójdą one  na drogi , 
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czy na podwyżki dla pracowników ? gdzie są inwestycje,  gdzie bezpieczeństwo 
obywatela, w jakim kierunku my idziemy? 
 
Radny Pan  Piotr Kowalski, prośba do Pani Dyrektor  Zespołu Szkół , chodzi o 
dzieci, które są bardzo mało widoczne na drodze, szczególnie rano gdy  jest 
jeszcze ciemno, czy nie można zakupić jakiś odblasków, żeby były 
bezpieczniejsze -  lepiej widoczne 
 
Pani Dyrektor Zespołu Szkół -  Jadwiga Gargula zapewniła, że zwróci na to 
uwagę. 
 
Radna Pani Danuta Cytlak  z Lubieszowa powiedziała, że chciała by się 
pochwalić Panią świetlicową i dziećmi. Chodzili poprzebierani za kolędników i 
zarobili sobie pieniądze na świetlicę, nie stoją pod sklepami, sami organizują 
sobie czas wolny Jeżeli chodzi o gimbus, czy on musi garażować koło 
przystanku w Witoszynie, tam jest niebezpiecznie, zasłania wyjazd z kierunku 
Witoszyna Górnego i może dojść do nieszczęścia. 
 
Radny Pan Edward Kowalów, w GOK i B są instruktorzy, można  by było 
zorganizować takie prace, które by zainteresowały dzieci, młodzież, w klubie się 
nic nie dzieje , są to  głosy 80%  naszych mieszkańców, prośba do dyrektorów i 
do pani wójt, żeby zainteresować młodzież. Jeżeli  zostanie zlikwidujemy  Klub 
Sportowy, możemy zaorać stadion, bo łatwo jest coś zlikwidować, ale trudno 
będzie wrócić do tego, co związane jest z dodatkowymi kosztami 
 
Radna Pani Barbara Szkodzińska zapytała Pani wójt czy mogła by znaleźć 
jakieś oszczędności w budżecie, żeby odbierać żywność z Banku Żywności i 
przekazywać ją podopiecznym. Pani Dorota Jaworska mówiła, że nikt nie chce z 
nią rozmawiać, może inna osoba by się  tym zajęła, z opieki nie wszyscy mogą 
korzystać bo nie spełniają kryteriów. Może by jednak coś zrobić w tym kierunku 
i podpisać umowę na następny rok. 
 
Radny Pan Czesław Żółtański zapytał, jak wygląda sprawa z hutą , czy wpłacili 
jakieś pieniądze? 
- GOK i B ma za dużą dotację, czy nie  można zmniejszyć dotację o 50.000 zł ? 
 
Pani skarbnik Zofia Hajkowicz odpowiedziała, że jedna ratę wpłacili po 
ostatniej sesji. 
 
Ad.pkt 5 
 
Pani wójt powiedziała, że powinna poprosić  o przerwę i porozumieć się z Panią 
wójt, kierownikami jednostek, panią sekretarz, wycofać z pod obrad  projekt 
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uchwały budżetowej i przerobić go, zlikwidować hale sportową i porobić drogi, 
jak Państwo sobie życzycie. Wie, że pan Dyrektor Dziok jeździ z ludźmi, 
których ma dwóch po drogach i naprawia je, asfaltu nie położymy, póki nie 
zrobimy hali sportowej, a na przyszły rok jest planowana kolejna inwestycja 
drogi na Jeziorku, albo robimy jedno, albo drugie. 
- jeżeli chodzi o ulicę Polną i ulicę II Armii WP w Witoszynie napiszemy do  
Powiatu 
- zajęcie hipoteczne wobec huty, podpisany  jest tytuł wykonawczy skierujemy 
hipotekę, jutro wysyłamy tytuł wykonawczy 
-  busa gmina nigdy nie miała,  nic nie sprzedaliśmy, jest to spowodowane 
uwagami mieszkańców, bo jeździ kierowca” niepełnosprawny, na niektórych 
kursach bierzemy busa , od 6 grudnia  jeździ na Lubartów bo kurs autobusu jest 
nierentowny, chodzi o to, żeby udogodnić dojazd do szkoły wszystkim 
dzieciom. 
- samochody pożarnicze są własnością Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Wymiarkach, zgodnie z dowodami rejestracyjnymi, do każdego coś 
dofinansowywała gmina.  W jaki sposób Zarząd Straży nimi gospodaruje jest to 
rzecz Zarządu my do tego interesu nic nie dokładamy. Samochody kupowała 
Straż z dofinansowaniem z Urzędu gminy, nie ma czegoś takiego jak dokument 
przekazania, Straż jest właścicielem na nich są te pojazdy zarejestrowane i na 
nich są polisy. 
- wszystko co można było możliwe  z zadań remontowych zostało wycięte z 
przyszłorocznego budżetu, realizacja imprez z GOK i B  są  realizowane w 
ramach środków unijnych. 
- rozważamy z Panem Dyrektorem GOK i B zawieszenie imprez na przyszły 
rok, bo jest bardzo małe zainteresowanie ze strony naszych mieszkańców 
Niewielu z Państwa było na wigilii dla mieszkańców, zaangażowanie ze strony 
dzieci ze szkoły było bardzo duże,  dzieci oferowały produkty wykonane 
własnoręcznie na lekcjach, każda z klas zarobiła ponad 300 zł na sprzedaży,  
dostały nagrody od Rady Rodziców po 120 zł , same dokonały dekoracji  stoisk . 
Pan Dyrektor  GOK i B zorganizował Mikołaja dla dzieci, było 120 dzieci z 
naszej szkoły plus z grupy niemieckiej otrzymały paczki od Mikołaja, były 
paczki od sponsora rozdane w szkole. Bardzo dobrze to wyszło pod względem 
organizacyjnym, była zorganizowana przez GOK i B  dyskoteka było ok. 25 
osób, starczyło nam tylko na bilety 
Można by było zrobić więcej, nie ma  jednak zainteresowania.  Pan Dyrektor 
oddał realizację Sylwestra w GOK i B Radzie Rodziców przy Zespole Szkół. 
Jest 26 par na Sylwestra na tym polega zorganizowanie czegoś. Wypadało by 
brać w nich udział, sama krytyka nic nie da. 
- piec kaflowy zostanie postawiony w świetlicy w Witoszynie Górnym  w 
styczniu,  Pan Borowczak  go postawi, zagrożeniem by było postawienie pieca 
kozy, bo tam są dzieci. 
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- u pani wójt była wizyta pracowników GOK i B , którzy twierdzą, że w 
bibliotece jest podejmowanych dużo działań, obiecała pracownikom GOK i B i 
panu dyrektorowi spotkanie, uważa, że pracownicy powinni wysłuchać uwag na 
temat pracy GOK i B 
- zakończyliśmy remont budynku na Lubartowie, rozliczyliśmy to z Agencją 
Nieruchomości Rolnych. Wszystkie nasze siły były skierowane na Lubartów, 
musieliśmy rozliczyć  to zadanie do świąt Bożego narodzenia, żeby uzyskać 
środki.  Zakładowi dzięki temu udało się zakupić  nową przyczepę ciągnikową, 
zakład przez ostatni rok bardzo się wzbogacił. Gospodarką infrastrukturalną 
gmina stoi, bez dróg, bez wody bez szamba nie przeżyjemy, jeżeli chodzi o 
drogi co się da to staramy się robić. Musimy zacząć zbierać pobocza, żeby woda 
nie stała w drogach, to pomoże znacznie. 
- jeżeli chodzi o pomieszczenia dla OPS jak będzie hala będziemy  wtedy 
rozmawiać. Pani kierownik regularnie powraca do tematu, przyszły rok będzie     
ciężki i nie ma żadnych  możliwości. 
W sprawie hali w środę mamy spotkanie z Panią Wieczorek i omówimy 
wszystkie sprawy dokumentacji, zaczęła się odzywać firma, która robiła 
dokumentację, ale robi nam więcej kłopotów, niż pożytku, bo oni maja swoje 
koncepcje. Wnieśli swoje koncepcje do zmiany dokumentacji. 
Jeżeli chodzi o przynależność do organizacji spotkaliśmy się z Panem Radnym 
Kowalskim, z Panem dyrektorem GOK i B z przedstawicielem Grupy Bory 
Dolnośląskie.  Zarówno Pani  wójt, jak i Pan Radny  Piotr Kowalski uważają, że 
nie ma sensu uczestniczyć w tej grupie, oni nam nie chcą nic konkretnego 
zaoferować, a okres oczekiwania półtora roku na realizację jakiegokolwiek 
wniosku też nie interesuje nas. Jeżeli chodzi o Grupę Rybacka to Pani wójt  
poinformowała ich, że chcemy wystąpić, odezwał się prezes Zarządu, chce 
poprosić radnych o spotkanie i przedstawić nasze możliwości funkcjonowania w 
ramach  Grupy Rybackiej, tam się nie czeka , po podpisaniu umowy jest przelew 
środków. To jest korzystniejsze, bo nawet jeżeli nie korzystała  gmina, to mogą 
korzystać mieszkańcy i jak dostaną środki to mogą działać. Pan Biczyński prosił 
o zaproponowanie terminu spotkania ,on chętnie przyjedzie wyjaśni sytuację i 
wtedy podejmiecie decyzję. Składka na Fundację Bory Dolnośląskie wynosi 
5.000 zł, jeżeli chodzi o Grupę rybacką to będzie obniżona do 0,50 zł. od 
mieszkańca to jest w granicach 1250 zł. Twierdzi, że nie potrzebuje środków na 
utrzymanie 
- Fundusz Socjalny Emerytów i Rencistów, przemyślimy sprawę i może w 
styczniu wystąpimy już z jakąś propozycją. 
- jeżeli chodzi o środki na zagospodarowanie wysypiska w Lutynce,  które 
zostaną w budżecie – 30.000 zł, chcemy w ramach tych środków zatrudnić 
dwóch pracowników w ciągu roku po 10 miesięcy za 1500 zł. na potrzeby 
Zakładu Gospodarki Komunalnej . 
Jeżeli chodzi o Bank żywności to pani wójt by musiała kogoś oddelegować do 
tego zadania. Nie ma w Urzędzie  nikogo, komu by można było dołożyć to 
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zadanie. Pani Kierownik OPS ma taka sytuację, że dwie Panie są na urlopach 
macierzyńskich, Pani która miała zastępstwo wypowiedziała warunki umowy i 
odeszła do innej pracy. Nie mamy mocy przerobowych i nie stać nas na 
zatrudnienie dodatkowej osoby. Pani Jaworska powiedziała, że teraz gmina by 
musiała składać wniosek i to prowadzić, bo jeżeli ona by to prowadziła, to by 
użyczyła świetlicy. Jeżeli gmina by miała przejąć to zadanie to w tym roku nie 
ma takich możliwości, może w przyszłym roku w ramach prac interwencyjnych, 
n dzień dzisiejszy nie da rady.  
- jeżeli chodzi o gimbus to nie mamy go gdzie garażować, on stoi pod szkołą 
koło domu Pani wójt, moglibyśmy go ustawić koło Pana Czarkowskiego – 
sołtysa na dłuższe garażowanie. 
 
Dyrektor ZGK Pan Tomasz Dziok wyjaśnił, jeżeli chodzi o ulicę Pocztowa 
temat ścieków. Temat Lubartowa zaabsorbował pracowników, prace związane z  
reorganizacją zakładu opóźniły pewne prace. Pracownicy musieli 
wykorzystywać urlopy, nadgodziny. Drogi są w kiepskim stanie, ścieki zostaną 
odłączone w przyszłym tygodniu. Ulicą Ogrodową i I – go Maja postaramy się 
zająć w przyszłym tygodniu, gdzie będą wyschnięte.  Jeżeli chodzi o Lubartów, 
to chcemy posiłkować się pozyskanym gruzem. Okrojony stan osobowy 
pracowników nie pozwolił na realizacje zadań, wszystko zależy od warunków 
pogodowych. Jeżeli chodzi o dziury w dogach asfaltowych – Witoszyn Górny i 
ulica Strzelecka w Wymiarkach, nie mieliśmy masy, ani środków na ich zakup. 
Wszystko się zbiegło na koniec roku,. Trzeba podziękować pani wójt jeżeli 
chodzi o Lubartów zostały przez panią wójt wynegocjowane bardzo dobre 
warunki, zakład na tym zyskał. 
- remont chodnika ulica Kościuszki – remont chodnika i ulica Pocztowa 
utworzenie rynsztoka, niestety zostało to wycięte z budżetu, chodnik przy ulicy 
Kościuszki został uwzględniony w pracach remontowych, które nakazał nam 
Nadzór Budowlany podczas przeglądu okresowego dróg gminnych, niestety nie 
stać nas na więcej. Jeżeli chodzi o wodę, od świąt była brudna, jedno ujęcie 
podczas wzmożonego  poboru zaciągnęło brud, mieliśmy skutki tego, to było w 
sieci próbowaliśmy płukać, ale woda jest gorsza po płukaniu niż przed. Trzeba 
czekać do oczyszczenia. 
 
 
Ad.pkt. 6 
- 05 grudnia wpłynął do Rady Gminy  Wymiarki apel Rady Powiatu Żarskiego 
w sprawie  budowy lądowiska przy szpitalnym Oddziele Ratunkowym, wniosek 
oddalony z powodu braku środków pieniężnych 
- 23 grudnia wpłynęło do Rady Gminy zawiadomienie o sesji Rady Powiatu 
Żagańskiego na dzień dzisiejszy, nie było nikogo na tej sesji w związku z tym, 
że odbywa się dzisiaj też sesja u nas. 
Dokumenty te znajdują się do wglądu na dzisiejszej sesji 
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Ad.pkt.7 
- Pani wójt powiedziała, że 15 grudnia Zakład Zagospodarowania Odpadów, 
członkowie Spółki podjęli uchwałę o przejęciu naszego wysypiska, od 01 
stycznia przechodzi do spółki 
- 17 grudnia b.r. delegaci naszej Ochotniczej Straży Pożarnej uczestniczyli w 
walnym zebraniu Ochotniczej Straży Pożarnej w Żaganiu, nasz Prezes pan Jan 
Babiarz został Wiceprezesem Powiatowym Ochotniczej Straży Pożarnej, a Pan 
Radny Piotr Kowalski – został Wiceprzewodniczącym Komisji Rewizyjnej u 
strażaków w Powiecie – składamy gratulacje. 
 
Ad.pkt.8 
Pan Piotr Adamek – Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że 
przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy finansowej Gminy Wymiarki na lata 2012 -2025. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Zofię Hajkowicz – skarbnika w 
Urzędzie Gminy o odczytanie uchwały Nr 640/2011 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 30 listopada 2011 r. 
W sprawie: wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wymiarki na lata 2012 – 2025 . 
Kserokopia uchwały stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Radny Pan Leszek Wróbel zapytał, czy została wykonana dokumentacja ulicy 
Kościuszki na kanalizację i na burzówkę? 100.000 zł. jest na realizację projektu 
budowy drogi, czy zostaną wymienione rury azbestowe i wykonana   
kanalizacja ? 
 
Pani Anita Staszkowian  wójt wyjaśniła, że dokumentacja  na razie leży na półce 
bo wartość kosztorysowa robót jest ponad 2.000000 zł.  Uzyskanie środków 
będzie wymagać około 40 % wkładu własnego .W przyszłym roku zrobimy tę 
drogę, natomiast płatność chcemy przesunąć na 2013 rok, systemem 
gospodarczym zaczniemy wymianę rur  wodociągowych, kanalizację musimy 
zrobić z projektem Pan Dyrektor ZGK Pan Tomasz  Dziok zajmuje się  już tym 
tematem  
 
Następnie Przewodniczący  Rady Gminy Pan Piotr Adamek poprosił Pana Piotra 
Kowalskiego - Przewodniczącego Komisji Budżetu i Zadań Gospodarczych o 
odczytanie opinii z wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Wymiarki z 
dnia 14 grudnia 2011 r. – opinia stanowi załącznik nr  4 do niniejszego 
protokołu. 
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W związku z tym, że nie wniesiono uwag i propozycji do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie. W 
głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały glosowało 13 
radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała Nr XV/77/2011 stanowi 
załącznik nr 5  do niniejszego protokołu. 
 
Radny Pan Piotr Adamek – Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że 
przystępujemy do podjęcia następnej uchwały w sprawie : uchwały budżetowej 
na 2012 rok. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek poprosił skarbnika w Urzędzie  
Gminy o odczytanie Uchwały nr 591/2011 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie: 
wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej na 2012  rok 
wraz z uzasadnieniem oraz możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego 
W 2012 roku Gminy Wymiarki.  
- kserokopia uchwały stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
 
W związku z tym, że nie wniesiono uwag i propozycji do projektu uchwały  
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie . W 
głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 12 
radnych, 2 radnych głosowało przeciw. Uchwała Nr XV/78/2011 stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek powiedział, że przystępujemy 
do podjęcia uchwały w sprawie: ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę. 
 
W związku z tym, że nie wniesiono uwag i propozycji do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie. W 
głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Uchwała Nr XV/79/2011 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek powiedział, że przystępujemy 
do podjęcia następnej uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Żarskiemu na realizację projektu powszechnego szczepienia przeciw 
wirusowi HPV wywołującemu raka szyjki macicy, dziewcząt uczennic 
pierwszych klas szkół ponadgimnazjanych będących mieszkankami Gminy 
Wymiarki 
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W związku z tym, że nie wniesiono uwag i propozycji do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie. W 
głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Uchwała Nr XV/80/2011 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek powiedział, że przystępujemy 
do podjęcia następnej uchwały w sprawie: zmieniająca uchwałę w sprawie 
statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Wymiarkach 
 
 
W związku z tym, że nie wniesiono uwag i propozycji do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie. W 
głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Uchwała Nr XV/81/2011 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek powiedział, że przystępujemy 
do podjęcia następnej uchwały w sprawie:  zmiany uchwały budżetowej na 2011 
rok. 
 
Skarbnik Pani Zofia Hajkowicz wyjaśniła, że zgodnie z projektem uchwały 
proponuje się zwiększyć dochody budżetowe o kwotę 1000 zł, są to środki 
pozyskane przez Zespół Szkół w Witoszynie, zwiększa się wydatki o 1000 zł. Są 
dokonywane  przeniesienia. Zwiększa się planowane wydatki bieżące o kwotę 
45300 zł, zmniejsza się planowane wydatki  bieżące o 3300 zł i zmniejsza się 
planowane wydatki majątkowe o kwotę 41.000 zł,  zgodnie z załącznikiem nr 2 
do niniejszej uchwały 
 
 
W związku z tym, że nie wniesiono uwag i propozycji do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie. W 
głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Uchwała Nr XV/82/2011 
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 
 
 
Ad.pkt.9 
 
Radny Pan Piotr Kowalski prosił o przekazanie mieszkańcom gminy, że na 
dzień dzisiejszy Ochotnicza Straż Pożarna w Wymiarkach posiada 3 
samochody. Jeździliśmy szukać partnerów. Samodzielnie wszystko 
sfinalizowaliśmy. My jako Zarząd pod tym się podpisujemy, za to odpowiadamy 
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modernizację remizy, zakup sprzętu. Drugi samochód SEAT udało nam się 
pozyskać za darmo z Komendy Wojewódzkiej z Gorzowa, nie piszemy 
delegacji na samochody, wszyscy z tego korzystają , kolejny samochód 
pozyskany z Francji dzięki naszemu byłemu księdzu proboszczowi. 
Sprzedaliśmy samochód, my jako strażacy za sprzedaż samochodu 
przekazaliśmy pieniądze do gminy, gmina do Komendy Wojewódzkiej, a w 
zamian za to przyjdzie do nas dużo lepszy samochód w użyczeniu, to są 
pieniądze za Gazelę. Zamieniamy z zyskiem. W Wymiarkach jeżeli się próbuje 
coś zrobić jest to negatywnie przyjmowane przez mieszkańców.  
 
Pani wójt prosiła o informowanie mieszkańców gminy,  że Straż posiada 
SEATA 7 osobowego i w sytuacjach awaryjnych np. gimbusa , gmina z niego 
korzysta jeżeli jest potrzebny. 
 
Sołtys wsi Wymiarki Pan Józef Grygorowicz –jeżeli chodzi o imprezy nie 
organizować, ale jeżeli są organizowane, gdzie są radni, reprezentanci 
mieszkańców, przykre jest, że jest taka  niska frekwencja. 
- znak zakaz zatrzymywania się i postoju przy ulicy Księcia Witolda w 
Wymiarkach  jest tak nisko usytuowany, że za każdym razem jak jest ciemno 
ludzie głowami uderzają w tabliczkę 
 
Sołtys wsi Witoszyn – Pan Roman Czarkowski, - czy nie można zbiorników na 
szkło i plastki spod Kościoła w Witoszynie przenieść na ulicę Kombatantów, 
tam gdzie był dom Pana Jarzynki. 
 
Pani Anita Staszkowian- znak zakazu zatrzymywania i postoju umieścimy 
wyżej, żeby nie przeszkadzał, natomiast jeżeli chodzi o pojemniki jest to grunt 
prywatny, nasza jest działka przy świetlicy. 
 
Pani Jadwiga Gargula wyjaśniła, że szkoła po południu robi bardzo dużo dla 
dzieci , są zajęcia odgórnie z Karty Nauczyciela - dwie godziny za darmo w 
tygodniu. Są organizowane kółka, SKS, , teatr – Jasełka będą wystawiane 
podczas Orkiestry Świątecznej Pomocy, świetlica w Szkole w Gimnazjum, 
świetlica socjoterapeutyczna  prowadzona przez Panią Mirosławę Duchnowską , 
dostępna sala komputerowa- wszystko jest, żeby tylko dzieci chciały chodzić. 
Współpraca z panem Marcinem Wiśniewskim układa się bardzo dobrze. Jeżeli 
chodzi o imprezy organizowane jest bardzo mała frekwencja mieszkańców. 
Organizujemy projekty, musi być to na świadectwie szkolnym dziecka,  że taki 
projekt zrobił. Na projekcie powinno być 15 rodziców, było dwoje,  to o czym 
my mówimy. Szkoda, że tak mało ludzi będzie na sylwestrze, bo te pieniądze 
będą przeznaczone na szkołę. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek złożył życzenia Noworoczne, 
radnym, mieszkańcom i ich rodzinom. 
 
 
Ad. pkt. 10 .  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad. Przewodniczący Rady Gminy – 
Pan Piotr Adamek podziękował radnym, zaproszonym gościom za udział w sesji 
i o godz. 18.00 zamknął posiedzenie XV  Sesji Rady Gminy Wymiarki. 
 
 
 
    Protokołowała:                                        Przewodniczący Rady 
         Inspektor 
   Jolanta Dąbrowska                                       Piotr Adamek 
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